
. ПРОТОКОЛ № 41
Засідання постійної комісії з питань планування бюджету, фінансів,

цінової політики та інвестицій

Засідання відбулося спільно з постійною комісією ради з питань житлово
– комунального господарства, будівництва, архітектури,Ю екології,

довкілля та будівельних інвестицій.

від 11.01.2022 року

Присутні:
Р.Бейзик – голова постійної комісії
С.Маменька – секретар комісії.
Члени комісії: Р.Курчик, М. Задорожний.

Відсутні: О.Савран, О.Хрущ, О.Пилипців.

Запрошені: В,Суда – директор КП “СМУ”, В.Бохонок – начальник КП
“УКБ”, Б.Качмар – заступник директора департаменту міського господарства,
поліція, ВЧ, О.Каракевич – секретар міської ради., Т.ІВасиликів –
заслу______

Порядок денний:
1. Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської територіальної

громади на 2022 рік.
2. Про затвердження цільової Програми покращення матеріально -

технічного забезпечення патрульної роти м. Дрогобич військової частини
3002 Західного Оперативно - територіального об’єднання Національної
гвардії України в м. Дрогобичі на 2022 рік .

3. Про затвердження Програми «Внески до статутних капіталів
комунальних підприємств житлово-комунального господарства та
побутового обслуговування Дрогобицької міської територіальної громади у
2022 році».

4. Про затвердження цільової програми профілактика злочинності на
території Дрогобицької територіальної громади на 2022 рік.

5. Про затвердження розміру кошторисної заробітної плати при
визначенні вартості будівництва у 2022 році

6. Різне.

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до бюджету Дрогобицької міської
територіальної громади на 2022 рік.
Доповідач: Т.Василтиків – ________начальник фінансового управління.
ВИРІШИЛИ: рекомендувати раді.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -4; «проти» - 0; «утримались» - 0.



. 2. СЛУХАЛИ: Про затвердження цільової Програми покращення
матеріально - технічного забезпечення патрульної роти м. Дрогобич
військової частини 3002 Західного Оперативно - територіального об’єднання
Національної гвардії України в м. Дрогобичі на 2022 рік .
Доповідач: _____________________--.
ВИРІШИЛИ: рекомендувати раді.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми «Внески до статутних капіталів
комунальних підприємств житлово-комунального господарства та побутового
обслуговування Дрогобицької міської територіальної громади у 2022 році».
Доповідач: _____________________--.
ВИРІШИЛИ: рекомендувати раді.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження цільової програми профілактика злочинності
на території Дрогобицької територіальної громади на 2022 рік
Доповідач: _____________________--.
ВИРІШИЛИ: рекомендувати раді.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Р.Курчик – запропонував запросити на засідання сесії, яке відбудеться 14 січня
2022 року, представника Поліції для співдоповіді з даного питання.

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження розміру кошторисної заробітної плати
при визначенні вартості будівництва у 2022 році
Доповідач: В.Бохонок – ________начальник.
ВИРІШИЛИ: рекомендувати раді.
ГОЛОСУВАЛИ: «за» -4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

6. Різне
Виступив Р.Бейзик – проінформував депутатів про те, що у період новорічно –
різдвяних світ було пошкоджено новорічні інсталяції, в центральній частині міста,
а камери відеопспостереження не працювали.
ВИРІШИЛИ: директору КП “Екран” доповісти на засідання сесії 14 січня 2022
року з приводу відсутності відеоспостереження у центральній частині міста під
час новорічно – різдвяних свят.

Голова комісії
Р.Бейзик

Секретар комісії С.Маменька


